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Hei!
Kävin tarkastelemassa Juvankadun katusuunnitelmaa ja olin siitä todella yllättynyt ja harmistunut.
Juvankadulta ollaan poistamassa suojatie K-Raudan kohdalta. Tämä on suuri virhe. Kun ihmiset
jäävät pois K-Raudan kohdalla olevalla pysäkillä, kaikki Haiharassa asuvat tarvitsevat tätä suojatietä.
Samoin tietysti kun Haiharasta pyritään tälle bussipysäkille, Mäkkäriin tai K-Rautaan. Matka
millekään muulle suojatielle on käytännössä liian pitkä.
Lisäksi suojatie on ollut edes jonkinlainen hidaste heille, jotka kiihdyttävät Juvankatua ehtiäkseen
vihreillä kääntymään Kangasalantielle. Suojatien poisto vain huonontaa liikenneturvallisuutta, sillä
suojatien poistosta huolimatta kadun yli loikkijoita tulee riittämään.
Asukaskyselyssä toivoin tähän risteykseen liikennevaloja, sillä välillä on vaikea päästä autolla
Kirsikadulta liittymään Juvankadulle. Autoilijat ajavat Juvankatua pitkin erittäin lujaa Kangasalantietä
kohti, tukkivat liittymän kulkuneuvoillaan tai liikennettä tulee kaikista suunnista niin paljon, ettei
sekaan mahdu. Lisäksi kevyen liikenteen väylä Juvankadun itäpuolella on kovassa käytössä.
Kirsikadulta tulevalla autoilijalla on epäinhimillisen paljon havainnoitavaa tässä risteyksessä. Tästä
syystä itsellenikin on sattunut läheltä piti -tilanne, jossa melkein ajoin kumoon pyöräilijän.
Valot olisivat parantaneet kaikkien liikenneturvallisuutta. Nyt ilmeisesti turvaudutaan halvimpaan
vaihtoehtoon, joka todennäköisesti on myös huonoin vaihtoehto. Toivottavasti tämä suunnitelma
perutaan. Jos valoja ei saada, niin olkoon suojatie sillä paikalla, jossa se nyt on.




